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Z A P I S N I K 
 
22. seje Občinskega sveta Občine Zagorje ob Savi, ki je bila v četrtek, 27. februarja 
2014, ob 17.00 uri v sejni sobi Prostovoljnega gasilskega društva Zagorje – mesto, 
Kidričeva 11a. 
 
Prisotni: ZGN – Nina Vrhovnik, Franci Kukovica, Simona Klukej, Štefka Suša, Gregor 
Brinjevec, Samo Vrtačnik, Marjana Mlinarič Pikelj, Petra Izgoršek Potočnik, Ani Reţun, 
Ivan Klančišar, Mitja Adamlje, Marjan Kovač; SD - Matjaţ Pokorn, Tea Juratovec; SDS – 
mag. Janez Černi, Alojzija Kralj, SLS -  Slavko Jelševar, NSi - Andrej Dolšina, DeSUS -  
Amalija Kuder, Irena Medvešek; DEAN HOLC IN LISTA MOJA DOLINA - Dean Holc; 
Samostojni svetnik – Gašper Koprivšek; Samostojni svetnik – Mitja Drobeţ; 
Samostojni svetnik - Ţivko Iztok. 
 
Ostali prisotni: ţupan Matjaţ Švagan; Rudi Medved, direktor občinske uprave; Jelena 
Mlakar, vodja oddelka za javne finance; Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in 
prostor; Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe; Natalija Vidergar 
Gorjup, Irena Drašlar, načelnica Upravne enote Zagorje ob Savi; Andreja Kus, AKA 
d.o.o. – k 4. točki dnevnega reda; Boštjan Kepic, Zavod RS za varstvo narave – k 7. točki 
dnevnega reda; Lado Kovač, predsednik Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi. 
 
Opravičeno odsotni: ZGN – Marija Ribič. 
 
Ţupan Matjaţ Švagan je pozdravil vse prisotne in predlagal naslednji dnevni red. 
 
Člani občinskega sveta so dnevni red 22. redne seje občinskega sveta SOGLASNO 
sprejeli. 

 
1. Sprejem zapisnika 21. redne seje občinskega sveta z dne 19.12.2013  

 
2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  

 
3. Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi  

 
4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah ureditvenega načrta za območje 
Farčnikova kolonija – I. in II. OBRAVNAVA  
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor)  
 
5. Predlog Odloka o spremembi meje med naseljema Kandrše-del in Dolgo Brdo pri 
Mlinšah – I. OBRAVNAVA  

 



(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor)  

 
6. Predlog dopolnitve Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o spremembah in 
dopolnitvah zazidalnega načrta za proizvodno obrtno cono Kisovec – SKRAJŠANI 
POSTOPEK   
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor)  

 
7. Predlog Odloka o zavarovanju drevesnih naravnih vrednot v Občini Zagorje ob Savi – 
I. OBRAVNAVA 
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor)  

 
8. Letni program dela Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi za leto 2014  
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Nadzorni odbor Občine Zagorje ob Savi)  

 
9. Predlog Sprememb in dopolnitev cenika Javnega podjetja komunala Zagorje 
(Obravnava na pristojnem delovnem telesu: Odbor za okolje in prostor) 

 
 

K 1. točki 
Sprejem zapisnika 21. redne seje občinskega sveta z dne 19.12.2013 

 
Ţupan je v skladu s 30. členom poslovnika občinskega sveta v sprejem predlagal 
zapisnik 21. redne seje občinskega sveta, z dne  19. decembra 2013. 
 
Člani občinskega sveta so zapisnik SOGLASNO sprejeli. 
 

K 2. točki 
Pobude in vprašanja članov občinskega sveta 

 
Ţupan je povedal, da je na občinski svet prejel sklop vprašanj svetniške skupine SD, na 
katera bodo odgovorili strokovni sodelavci. 
 
Tea Juratovec, članica občinskega sveta iz stranke SD je predstavila vprašanja, ki jih 
je prejela svetniška skupina  SD. Občane zanima časovno dokončanje projekta 
podaljšanje kolesarske steze ter ureditve parkirišč na ţelezniški postaji. Drugo vprašanje 
se nanaša na ureditev Evroparka ter zadnje na izgradnjo kanalizacijskega sistema in 
čistilne naprave oziroma na stroške, ki jih bodo imeli občani ter kdaj bodo le – ti znani. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je glede ureditve 
kolesarske steze dejal, da je bila idejna projektna dokumentacija, ki je predvidevala 
ureditev na celotnem odseku ţe izdelana, vendar je druţba IGM del tirov uporabila za 
industrijske namene. Predvideva se modernizacija Kolodvorske ceste, v katero bo 
vključena tudi ureditev kolesarske steze, projektna dokumentacija se pripravlja za tisti 
del, kjer je ţelezniški tir ţe opuščen. Rešitev je izven koridorja industrijskega tira 
načrtovana preko platoja za vzdrţevanje kanalizacijskega omreţja. 
Zemljišče na ţelezniški postaji je v lasti Slovenskih ţeleznic, zato Občina Zagorje ob 
Savi s projektom izgradnje parkirišč ne more kandidirati na razpisih. Občina se je prijavila 
na razpis za ureditev parkirišča po sistemu P+R, in sicer ob cesti proti ţelezniški postaji, 
med industrijskim tirom, kjer se predvideva 53 parkirnih mest skupaj s postajališčem za 
kolesarje, moţnost napajanja vozil na električno energijo, območje parkirišča bo pod 
video nadzorom. Vrednost projekta je ocenjena na nekaj manj kot 500 tisoč €. Če bo 
prijava na razpis uspešna, bo projekt končan v letu 2014. 



Za vzpostavitev kolesarske steze Zagorje -  Izlake ni enostavne rešitve predvsem zaradi 
reliefa, zato trenutno za ta projekt ni nobene tehnične rešitve. 
Izgradnja kanalizacije in čistilne naprave je v teku, pogodbe so bile podpisane v maju in v 
oktobru 2013. Dela morajo biti zaključena do konca leta 2014.  
Stroški, ki so neposredno vezani na izgradnjo kolektorskega sistema in čistilne naprave, 
občanom ne bodo zaračunani. Občani, ki so na območju javne kanalizacije v Zagorju, 
bodo morali do 30. Oktobra 2014 opustiti obstoječe greznice z direktnim priklopom na 
javno kanalizacijo. Stroške bodo imeli posamezniki z gradnjo malih komunalnih čistilnih 
naprav izven območja javne kanalizacije.  
V Kisovcu bo potrebno na nivoju hišnih priključkov izvesti tudi ločen sistem odvajanja 
meteornih in odpadnih voda.  
Poudarja, da stroškov, ki jih bodo imeli posamezniki ni mogoče poenotiti. 
Za čiščenje in odvajanje odpadnih voda na Izlakah je bilo po določbah SVLR odločeno, 
da aglomeracije z manj kot 2000 populacijskimi enotami niso upravičene do črpanja 
kohezijskih sredstev, zato bo potrebno iskati vire na drugih naslovih. 
 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je dejala, da so zemljišča na 
območju Evroparka v lasti Sklada kmetijskih zemljišč in gozdov, da na osnovi 16. b člena 
obstaja moţnost, da posamezna zemljišča, za katera je izkazan javni interes za 
izgradnjo športnih objektov, infrastrukturnih objektov oziroma prometnih površin preidejo 
v last lokalne skupnosti.  
Pred dvema letoma je bila pripravljena dokumentacija ter Skladu kmetijskih zemljišč in 
gozdov poslana pobuda za prenos zemljišč v last lokalne skupnosti. Sklad praviloma na 
lokalne skupnosti prenaša le posamezne parcele, zato je zaradi tako obseţnega 
območja - 35 ha, zadeva zelo zapletena. Del zemljišč je občina ţe pridobila v svojo last, 
za pridobitev ostalih zemljišč aktivnosti vse skozi potekajo. Na območju Evroparka bodo 
večji posegi mogoči, ko bo občina lastnica celotnega območja. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je postavil vprašanje glede 
odvajanja padavinskih in odpadnih voda, kako je s stroški izgradnje/napeljave do čistilne 
naprave na parcelah, kjer občan ni več lastnik zemljišča ter ali bo moral vsak 
posameznik pridobiti geološko poročilo. 
 
Ţupan je dejal, da bo projekt predstavljen krajevnim skupnostim, ter način kako naj bi se 
individualne osebe priključevale na čistilno napravo. 
 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je opomnil na razliko 
odvajanja padavinskih in odpadnih voda med malimi, individualnimi čistilnimi napravami -  
zasebnim ter sistemom javne kanalizacije, ki je predmet investicije. Spremeniti je 
potrebno le direktni odvod odpadnih voda iz hiše do priključne kanalizacije pri 
posameznem objektu. 
Hišne priključke je potrebno urediti do konca leta 2017 skladno z  geotehničnim 
poročilom ter urediti odvodnjavanje prečiščenih odpadnih in padavinskih voda. V 
proračunu je predviden razpis za subvencioniranje izgradnje malih komunalnih čistilnih 
naprav. 
 

K 3. točki 
Poročilo o izvajanju tekočih aktivnosti v Občini Zagorje ob Savi 

 

- Na podlagi sklepa Vlade za ocenjevanje škode na stvareh zaradi posledic ţleda Občina 
Zagorje zbira prijave oškodovancev za nastalo škodo na kmetijskih zemljiščih, gozdovih, 
delni škodi na objektih, gradbeno inţenirski infrastrukturi, rok za oddajo je 10. marec, 



škoda na gozdovih se popisuje v sodelovanju z Zavodom za gozdove. Najbolj prizadeto 
je bilo območje Čolnišč, Šentlamberta in Tirne, cesta preko »smrtnice« še vedno ni 
odprta. 

- Ministrstvu za infrastrukturo in prostor je bila dne 30.1.2014 posredovana prijava za 
sofinanciranje projekta P+R, gre za črpanje kohezijskih sredstev. Sklepa občina še ni 
prejela, v kolikor bo sklep pozitiven, se načrtuje, da bo projekt dokončan v letu 2014.  

- Občina je za koriščenje ostanka evropskih sredstev prijavila še projekt: Revitalizacija 
mestnega trga, katerega vrednost znaša okoli 3,5 mio € ter projekt:  Obnova rudarskega 
muzeja Loke. 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je predstavil območje ter 
posamezne stavbe, za katere se predvidena obnova v okviru projekta: Revitalizacija 
mestnega jedra. Na območju bo vzpostavljena tudi Wi-fi mreţa. 10. marca 2014 bo 
odpiranje prijav 

- Vrednost projekta Lisca – Vrtec Smrkci znaša 4,5 mio EUR, od tega je 1,8 mio EUR 
evropskih sredstev. 10-oddelčni vrtec s centralno kuhinjo za 33 oddelkov vrtcev v občini  
bo v mesecu septembru pripravljen za sprejem 250 otrok v vrtec. 

- Podelitev priznanj revije Zlati kamen za razvojno najbolj prodorno občino bo 13. marca v 
Ljubljani. Občina Zagorje je uvrščena med prvih deset razvojno najbolj prodornih občin v 
Sloveniji. 

- Stečajnik podjetja Svea je razpisal zbiranje ponudb za najem prostorov pred dokončno 
prodajo druţbe. Prispeli sta dve ponudbi, in sicer ponudba Zadruge iz strani zaposlenih 
ter ponudba s strani podjetja iz Turčije, slednji so bili izbrani za najem prostorov tudi 
izbrani. 

- V tem obdobju sta bili v Zagorju dve razpravi okrog PM10 delcev v Zasavju, tako da je 
Zagorje obiskala tudi varuhinja človekovih pravic. V tem prostoru so se dobili 
predstavniki lokalnih skupnosti in predstavniki nevladnih organizacij iz cele Slovenije, kjer 
so spregovorili o ekološkem vprašanju v Zasavju in tudi širše. Predstavljeni so bili naši 
pogledi okrog razreševanja in sprejetje občinskega odloka v zvezi s prašnimi delci v 
občini, tudi s poudarkom na  industriji kot onesnaţevalcu. Ţupan je spomnil tudi, da je 
druţba Lafarge, pridobila okoljevarstveno dovoljenje. Okoljevarstveno dovoljenje je 
direktor označil kot dobro osnovo  za seţiganje odpadkov 100 ton vsak dan v okviru 
Cementarne Trbovlje. Ţupan obţaluje, da občina Trbovlje pri izdaji okoljevarstvenega 
dovoljenja ni vstopila kot stranka v postopku predvsem pri določbi, pri kateri ni omejitev 
emisij organskih snovi, podcenjevalno s strani vlade oziroma ARSO in ostalih pa je, da 
se kontrolirajo nekatere emisije samo enkrat na 3 leta. Veseli ga, da se je Uroš Macerl 
kot stranka v postopku pritoţil, ravno tako tudi 2 nevladni organizaciji. Obţaluje pa, da 
nekateri na sestankih še vedno razmišljajo o termični obdelavi odpadkov, ne samo v 
Cementarni, ampak tudi na drugih predelih zasavske doline in  pri tem obujajo elemente 
energetske doline. Ţupan je napovedal, da se bo sestal s sedanjim direktorjem Lafarga z 
jasnim stališčem, da to okolje ne more prenesti dodatnega obremenjevanja. Tu je 
referendum, tu so ljudje in na podlagi ustavno nespornega referenduma lahko suvereno 
zagovarja svoja stališča, ki so neomajna in bodo tudi v prihodnje. 

- Če pa je kakšen drugačen pomislek, je pa prav, da posamezni občinski sveti zavzamejo 
ista stališča kot občina Zagorje ob Savi in pri tem bo vsekakor kakršenkoli dvom o 
posameznikih odpravljen.  

- Potekli so razpisi za sofinanciranje iz občinskega proračuna za področje športa, kulture 
ter turizma. V prihodnjih dneh bodo odposlani sklepi glede višine sofinanciranja 
prijavljenih. 

- Delna energetska sanacija OŠ Toneta Okrogarja je v fazi izvajanja, v januarju je bila 
sklenjena pogodba z izvajalcem. Vrednost projekta po pogodbi z ministrstvom znaša 290 
tisoč EUR od tega je 198 tisoč EUR evropskih sredstev. 



- Za projekt energetske prenove Podruţnične šole Mlinše bo v mesecu januarju objavljeno 
javno naročilo za izbor izvajalca. 
 
Alojzija Kralj, članica občinskega sveta iz stranke SDS se je zahvalila vsem gasilskim 
društvom, Štabu civilne zaščite, strokovnim sodelavcem občine, Rdečemu kriţu Zagorje 
ter vsem, ki so kakorkoli pomagali v naravni nesreči.  
Podala je tudi pobudo, da se zadeve korespondenčnih sej uvrstijo na dnevni red rednih 
sej občinskega sveta občine Zagorje ob Savi. Zanima jo tudi prostor nasproti objekta 
Spar, čemu je namenjen oziroma kdaj se bo začel koristiti. 
Druga pobuda se je nanašala na projekte na podeţelju, izpostavila je primer Čemšenika 
(posedanje škarp). Zanimalo jo je, če je mogoče kandidirati na razpisih za pridobitev 
evropskih sredstev. 

Ţupan je glede plazu Čemšenik povedal, da se dokumentacija pripravlja. Za razvoj 
podeţelja za obdobje 2016-2020 je potrebno pripraviti kvaliteten program  za koriščenje 
evropskih sredstev. 
Za projekt Revitalizacija mestnega trga je obrazloţil, da je morala občinska uprava 
odreagirati zelo hitro, zato je bila sklicana korespondenčna seja občinskega sveta. 
 
Mitja Drobeţ, samostojni svetnik je pohvalil občino pri pridobivanju sredstev za 
projekte in si ţeli, da bo tako tudi za Čemšenik. Meni, da je za začetek in za osnovno 
varnost prebivalcev potrebno urediti škarpe. 
Podal je pobudo, da se kmetom, ki so bili v ţledolomu prizadeti, nekako omogoči, da les 
Komunala Zagorje ob Savi odkupi in porabi za sekance. Opozoril je na onesnaţenje 
zraka s kurjenjem v gozdovih. 
 
Ţupan je podprl pobudo, obenem pa je spomnil na varnost gozdarjev. Pobudo bodo 
posredovali Komunalnemu podjetju Zagorje ob Savi d.o.o.. 
 
Mitja Drobeţ, samostojni svetnik svetuje, da se javnost obvesti o moţnosti odvoza vej 
za poţig s strani Komunalnega podjetja Zagorje ob Savi d.o.o.. 
 
Ţupan je dejal, da se na drţavni ravni načrtuje izobraţevanje in vključevanje 
brezposelnih v čiščenje gozdov. 

 
K 4. točki 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah ureditvenega načrta za območje 
Farčnikova kolonija – I. in II. OBRAVNAVA 

 

Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je predstavila ureditveni načrt 
za območje Farčnikove kolonije. Sprememba se nanaša na manjše območje znotraj 
ureditvenega načrta, kjer je bilo načrtovano manjše parkirišče. Gre za individualno 
pobudo Hilman d.o.o., ki je odkupil zemljišče in ţeli tu zgraditi manjši skladiščni poslovni 
objekt. V letu 2013 je bil izdan sklep o pričetku izdelave sprememb in dopolnitev 
ureditvenega načrta. V mesecu decembru je bila javna razgrnitev, na katero v zakonsko 
določenem roku ni bilo pripomb. Predlagala je, da občinski svet sprejme predlog Odloka 
o spremembah in dopolnitvah ureditvenega načrta za območje Farčnikova kolonija v 
Zagorju ob Savi. 
 
Ţupan je dejal, da so to pobude, ki jih je potrebno sprejeti, saj so nanje vezana nova  
(ustvarjajo) delovna mesta 
 



Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da so člani Odbora 
za okolje in prostor predlog obravnavali. Pojavila so se vprašanja glede stabilnosti 
prostora in nanje dobili strokovne odgovore. Občinskemu svetu predlagajo, da predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah ureditvenega načrta za območje Farčnikova 
kolonija v Zagorju ob Savi sprejmejo. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Občinski svet je SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet je obravnaval osnutek odloka o spremembah in dopolnitvah 

ureditvenega načrta za območje Farčnikova kolonija v Zagorju ob Savi.  

2. Občinski svet se je seznanil, da pripomb in predlogov v času javne razgrnitve ni 
bilo. 

3. Ker na osnutek odloka v prvi obravnavi ni bilo vsebinskih pripomb in je besedilo 
predloga odloka o spremembah in dopolnitvah ureditvenega načrta za območje 
Farčnikova kolonija v Zagorju ob Savi enako, se prva in druga obravnava 
predloga odloka zdruţita.  

4. Sprejme se odlok o o spremembah in dopolnitvah ureditvenega načrta za območje 
Farčnikova kolonija v Zagorju ob Savi. Spremembe in dopolnitve ureditvenega  
načrta za območje Farčnikova kolonija v Zagorju ob Savi je pod številko projekta 
01/13 izdelalo podjetje AKA d.o.o. Trbovlje v januarju 2014.  

5. Odlok  se  objavi  v Uradnem listu Republike Slovenije  in  začne  veljati petnajsti 
dan po objavi. 

6. Ta sklep velja takoj. 
 

K 5. točki 
Predlog Odloka o spremembi meje med naseljema Kandrše-del in Dolgo Brdo pri 

Mlinšah – I. OBRAVNAVA 

 

Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je predstavila pobudo za 
spremembo meje med naseljema Kandrše-del in Dolgo Brdo pri Mlinšah, na osnovi le-te 
je občina poskušala pridobiti pozitivna pisna soglasja. Večina prebivalcev se ni strinjala. 
V letu 2013 so na ponovno pobudo krajanov ponovili postopek, ki pa ravno tako ni bil 
uspešen. Prispela je pobuda štirih individualnih hiš za spremembo meje naselja, in sicer  
za priključitev naselju Dolgo Brdo pri Mlinšah. Spremenil se bo tudi poštni okoliš tega 
območja. Geodetska uprava je pripravila gradivo za spremembo meje ter izdala soglasje. 
Predlaga, da občinski svet sprejme sklep. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da so člani Odbora 
za okolje in prostor predlog obravnavali, nanj niso imeli pripomb, zato predlagajo 
občinskemu svetu, da predlagani sklep sprejmejo. 
 

Ţupan odpira razpravo. 
 
Amalija Kuder, članica občinskega sveta iz stranke DeSUS je pohvalila konkretno 
rešitev. Poudarila je, da gre za popolnoma praktične razloge. 
 
Mitja Drobeţ, samostojni svetnik ţeli izvedeti, kateri so praktični razlogi. 
 



Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je obrazloţila, da so glavni 
razlog naslovi ter poštni okoliš. 
 
Občinski svet je SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval osnutek Odloka o spremembi meje 

med naseljema Kandrše – del in Dolgo Brdo pri Mlinšah. 
2. Osnutek Odloka o spremembi meje med naseljema Kandrše – del in Dolgo Brdo pri 

Mlinšah se daje v petnajstdnevno javno obravnavo. 
3. Predlagatelj odloka pripravi predlog Odloka o spremembi meje med naseljema Kandrše – 

del in Dolgo Brdo pri Mlinšah za drugo obravnavo in sprejem. 
4. Ta sklep velja takoj. 

 
K 6. točki 

Predlog dopolnitve Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o spremembah 
in dopolnitvah zazidalnega načrta za proizvodno obrtno cono Kisovec – 

SKRAJŠANI POSTOPEK 
Tatjana Podbregar, vodja oddelka za okolje in prostor je dejala, da se spremembe 
nanašajo na pobudo EVJ Elektroprom d.o.o., da se dopolni 7. člen Odloka o 
spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta za proizvodno obrtno cono Kisovec, in 
sicer da se poleg zdruţevanja še nepozidanih parcel omogoči tudi razdruţevanje parcel. 
Občinskemu svetu predlaga, da dopolnitve Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta za proizvodno obrtno cono Kisovec – 
skrajšani postopek sprejme. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je dejal, da so člani Odbora za 
okolje in prostor predlog obravnavali, nanj niso imeli večjih pripomb, z 1 glasom proti so 
sprejeli, da se Predlog dopolnitve Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
spremembah in dopolnitvah zazidalnega načrta za proizvodno obrtno cono Kisovec – 
skrajšani postopek sprejme. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Slavko Jelševar, član občinskega sveta iz stranke SLS je obrazloţil svoj glas proti, 
meni, da ni prav, da se edina večja obrtna cona v občini Zagorje ob Savi razbije v naselje 
individualnih stavb. 
 
Občinski svet je z 21 ZA in 3 glasovi PROTI sprejel 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se dopolnitev odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o spremembah in 
dopolnitvah zazidalnega načrta za proizvodno-obrtno cono Kisovec.  

2. Dopolnitev odloka  se  objavi  v Uradnem listu Republike Slovenije in  začne  veljati 
naslednji dan po objavi. 

3. Ta sklep velja takoj. 

 
K 7. točki 

Predlog Odloka o zavarovanju drevesnih naravnih vrednot v Občini Zagorje ob 
Savi – I. OBRAVNAVA 

 
Natalija Vidergar Gorjup, oddelek za okolje in prostor je dejala, da ima občina 
Zagorje ob Savi mnogo dreves, ki imajo pomembno naravno vrednost, katere ţeli občina 



ohraniti. Besedo je predala gospodu Boštjanu Kepicu, da predstavi strokovne osnove za 
zavarovanje drevesnih naravnih vrednost občine Zagorje ob Savi. 
 
Boštjan Kepic, Zavod RS za varstvo narave je predstavil strokovne osnove za 
zavarovanje drevesnih vrednot v občini Zagorje ob Savi. Glavno merilo so izjemne 
dimenzije – obseg debla ter pričevana pomembnost – drevo posajeno ob pomembnih 
dogodkih. Register drevesnih vrednot je bil vzpostavljen na nivoju celotne drţave. 
Pobuda občine za dendrološke spomenike je bila podana v letu 2010. Zavod je pregledal 
in ovrednotil vse drevesne vrednote občine in ugotovili, da je občina precej bogata z 
drevesnimi vrednotami (20 drevesnih naravnih vrednot). Za naravni spomenik je bilo 
razglašenih 10 drevesnih naravnih vrednot, v nadaljevanju je le-te predstavil tudi na 
fotografijah. Predlagal je, da se osvešča lastnike o pomenu drevesnih naravnih vrednost 
o pravilih ravnanja z njimi, zagotovi redno vzdrţevanje ter vzpostaviti reden inšpekcijski 
nadzor za upoštevanje varstvenih reţimov. 
 
Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da so člani Odbora 
za okolje in prostor predlog obravnavali, nanj niso imeli pripomb, zato predlagajo 
občinskemu svetu, da Predlog Odloka o zavarovanju drevesnih naravnih vrednot v 
Občini Zagorje ob Savi – I. obravnava sprejmejo. Pohvalil je sodelovanje občine in 
zavoda oziroma njuno skrb za drevesne naravne vrednote. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Matjaţ Pokorn, član občinskega sveta s stranke SD je vprašal, ali gre za zavarovanje 
avtohtonih vrst. Naštel je še nekaj primerov dreves, ki so ravno tako impozantna in bi jih 
bilo smiselno vključiti na seznam naravnih vrednot. 
 
Boštjan Kepic, Zavod RS za varstvo narave je obrazloţil, da je Zavod RS za varstvo 
narave v letu 2008 določil merila za uvrščanje dreves med naravne vrednote (obseg, 
posaditev drevesa ob pomembnem dogodku). Povedal je, da so za nove predloge odprti 
in bodo le-te preverili na terenu. 

 
Ţupan je predlagal, da občani pisne predloge posredujejo na Oddelek za okolje in 
prostor ali na Zavod RS za varstvo narave. 

 
Občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval osnutek Odloka o 

zavarovanju drevesnih naravnih vrednot v Občini Zagorje ob Savi. 
2.  Osnutek Odloka o zavarovanju drevesnih naravnih vrednot v Občini Zagorje ob 

Savi se daje v 15 dnevno javno obravnavo. 
3. Predlagatelj odloka pripravi predlog Odloka o zavarovanju drevesnih naravnih 

vrednot v Občini Zagorje ob Savi za drugo obravnavo in sprejem. 
4. Sklep velja takoj. 

 
K 8. točki 

Letni program dela Nadzornega odbora Občine Zagorje ob Savi za leto 2014 
 
Lado Kovač, predsednik Nadzornega odbora je predstavil Letni program dela 
Nadzornega odbora za leto 2014. Program delovanja se ne razlikuje od programov 
prejšnjih let. Obravnavali bodo zaključni račun, skrajšana poročila javnih zavodov ter 



proračun za naslednje leto. Predlagal je dva revizijska pregleda, in sicer v Kulturnem 
centru Delavski dom ter v Osnovni šoli Toneta Okrogarja. Pregledali bi tudi investicijo 
Energetsko sanacijo podruţnične šole Kisovec ter podrobneje pregledali realizacijo 
proračunskih postavk, ki se v občinskem proračunu razdeljujejo brez javnega razpisa 
oddelka za druţbene dejavnosti in gospodarstvo. Finančni načrt Nadzornega odbora 
občine Zagorje ob Savi je 10 tisoč EUR, ki so namenjeni predvsem sejninam ter 
revizijskim pregledom. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 

 
1. Občinski svet Občine Zagorje ob Savi je obravnaval in se seznanil z Letnim  

Programom dela Nadzornega odbora za leto 2014 št. 007-6/2013-1, ki ga je 
Nadzorni odbor sprejel na svoji 18. redni seji dne 19.12.2013. 

2. Sklep velja takoj, ko ga sprejme občinski svet. 
 

K 9. točki 
Predlog Sprememb in dopolnitev cenika Javnega podjetja komunala Zagorje 

 
Ivo Vrtačnik, vodja oddelka za gospodarske javne sluţbe je povedal, da gre za 
spremembo, ki narekuje, da se lahko tudi ob sobotah opravljajo pogrebne svečanosti. 
Komunala Zagorje je pripravila cenik, občinska uprava ga je proučila ter predlaga 
občinskemu svetu da sprejme Sklep o spremembah in dopolnitvah Cenika Javnega 
podjetja Komunala Zagorje. 
 

Ivo Klančišar, član občinskega sveta iz stranke ZGN je povedal, da so člani Odbora 
za okolje in prostor predlog obravnavali, nanj niso imeli pripomb, zato predlagajo 
občinskemu svetu, da predlagani sklep sprejmejo. 
 
Ţupan odpira razpravo. 
 
Občinski svet SOGLASNO sprejel 
SKLEP: 
 

1. Sprejme se Sklep o spremembah in dopolnitvah Cenika Javnega podjetja Komunala 
Zagorje d.o.o. 

2. Sklep o spremembah in dopolnitvah Cenika Javnega podjetja Komunala Zagorje 
d.o.o. se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in prične veljati naslednji dan po 
objavi. 

3. Ta sklep velja z dnem sprejetja. 
 
ter 
 

SKLEP O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH CENIKA JAVNEGA PODJETJA 
KOMUNALA ZAGORJE D.O.O. 
 
1. člen 
 
V Ceniku Javnega podjetja Komunala Zagorje d.o.o. (Uradni list RS, št. 70/2008), se v 
poglavju Vrste pogrebnih storitev pri točki 1. Klasični pokop, za podtočko d) doda nova 
podtočka e), ki se glasi: 



 
 

 
Enota 
mere 

NOVA CENA EUR 
(brez DDV) 

e) Dodatek: izvajanje klasičnega pokopa na soboto: na dan 160,89 

 
2. člen 
 
V poglavju Vrste pogrebnih storitev pri točki 2. Ţarni pokop, se za podtočko f) doda nova 
podtočka g), ki se glasi: 
 
 

 
Enota 
mere 

NOVA CENA EUR 
(brez DDV) 

g) Dodatek: izvajanje ţarnega pokopa na soboto: na dan 90,98 

 
 
3. člen 
 
Vse ostale določbe Cenika Javnega podjetja Komunala Zagorje d.o.o. ostanejo 
nespremenjene. 
 
4. člen 
 
Ta sklep se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in začne veljati naslednji dan po 
objavi. 
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